
1 
 

 
PROTOKÓŁ NR 0012.9.3.2020 

z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   
w dniu 26 maja 2020r. 

 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13.00 – 13.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączoną listą obecności. 
 
Porządek obrad: 
 
1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.  

3. Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania. 

 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok - 

absolutorium. 
 
 Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
5. Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

 Skarga na działalność Prezydenta Miasta dotyczy niewłaściwego 
załatwiania spraw przez podległy prezydentowi Wydział Architektury 
Urzędu Miejskiego, 

 
 Skarga na działalność Prezydenta Miasta w zakresie polityki dotyczącej 

obciążania obywateli opłatą targową w latach od 2017, 

 
 List otwarty z dnia 25 marca 2020r. w sprawie wyjaśnień odnośnie 

zakazu wjazdu pracowników dojeżdżających do pracy, 
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 Petycja w sprawie przyjęcia uchwały odnośnie zdrowia mieszkańców 
gminy przed coraz większą ekspozycją na sztuczne pola 
elektromagnetyczne o coraz szerszym zakresie częstotliwości, 

 Pismo osoby fizycznej, 
 

 Informacja prawna w związku z pismem osoby fizycznej, 

 
 Odpowiedź Wydziału Budżetu Urzędu Miasta na pismo z dnia 11 maja 

2020r. w sprawie opisanej w piśmie osoby fizycznej, 
 

 Pismo Przewodniczącego Rady Miasta skierowane do Biura Radców 
Prawnych w sprawie przygotowania projektu uchwały, 

 
 Petycja w sprawie niełączenia klas V oraz VI w Szkole Podstawowej                     

Nr 15 w Jastrzębiu-Zdroju. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu z dnia 25 lutego 2020r. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Łukasz Kasza otwarł posiedzenie, powitał przybyłych 
gości oraz członków Komisji.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto głosami: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 
Ad.3. 

Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –1, przeciw – 0, wstrzymujących się - 3 
 
Ad.4.  
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok - absolutorium. 

 
 Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok, 

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
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 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 

Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 
Ad.5.  

Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały przedstawiła Zastępca 
Skarbnika Miasta – Katarzyna Prątnicka.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 

 Skarga na działalność Prezydenta Miasta dotyczy niewłaściwego 
załatwiania spraw przez podległy prezydentowi Wydział Architektury 
Urzędu Miejskiego, 
 

Ustalono, iż termin procedowania skargi zostanie przedłużony o kolejne 3 m-ce, 
ponadto na kolejne posiedzenie zaproszona zostanie Pani ***, oraz 3-4 osoby 
towarzyszące w celu omówienia sprawy.  

 
 
 Skarga na działalność Prezydenta Miasta w zakresie polityki dotyczącej 

obciążania obywateli opłatą targową w latach od 2017, 

Ustalono, iż termin procedowania skargi zostanie przedłużony o kolejne 3 m-ce, 
ponadto na kolejne posiedzenie zaproszona zostanie osoba zainteresowana                   
w celu omówienia sprawy.  

 
 
 

 
 
***Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej z dnia 6 września 2001 r.  (t. j. Dz. U. z 2019 r., poz. 1429 z póź. zm.) 
Zakres wyłączenia jawności: imię i nazwisko osoby wymienionej w protokole, wyłączenia jawności dokonano  
w interesie osoby wymienionej; 
Organ lub osoba dokonująca wyłączenia: Alicja Kogut 
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 List otwarty z dnia 25 marca 2020r. w sprawie wyjaśnień odnośnie 
zakazu wjazdu pracowników dojeżdżających do pracy, 

 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 

 
 
 Petycja w sprawie przyjęcia uchwały odnośnie zdrowia mieszkańców 

gminy przed coraz większą ekspozycją na sztuczne pola 
elektromagnetyczne o coraz szerszym zakresie częstotliwości, 

Komisja ustaliła, iż na kolejne posiedzenie zaproszeni zostaną Naczelnicy 
Wydziałów Informatyki, oraz Ochrony Środowiska i Rolnictwa w celu omówienia 
sprawy.  

 
 Pismo osoby fizycznej, 

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 

 
 Informacja prawna w związku z pismem osoby fizycznej, 

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 
 
 Odpowiedź Wydziału Budżetu Urzędu Miasta na pismo z dnia 11 maja 

2020r. w sprawie opisanej w piśmie osoby fizycznej, 
 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 

Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta poinformował Komisję, iż Rada 
Miasta nie jest uprawniona niezależnie od spełnianych przesłanek do umorzenia 
w/w należności i w związku z tym nie jest konieczna uchwała w tym temacie.  
 

 Pismo Przewodniczącego Rady Miasta skierowane do Biura Radców 
Prawnych w sprawie przygotowania projektu uchwały, 

 

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 

 
 Petycja w sprawie niełączenia klas V oraz VI w Szkole Podstawowej                     

Nr 15 w Jastrzębiu-Zdroju. 
 
Prezydent Miasta Anna Hetman odniosła się do sprawy, poinformowała,                       
iż sprawa nie została jeszcze sfinalizowana. Gdyby połączono trzy klasy V, to 
byłyby dwie klasy pełne 25-osobowe, natomiast z wyjaśnień pani Dyrektor 
Szkoły Podstawowej Nr  15 wynika, że tam są dzieci z opiniami i orzeczeniami.                
W związku z tym klasy V pozostaną bez łączenia. Natomiast klasy VI, a od 
września klasy VII będą łączone, czyli trzy klasy w dwie klasy i będą dwie pełne 
klasy 25-osobowe.   
 
 
***Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej z dnia 6 września 2001 r.  (t. j. Dz. U. z 2019 r., poz. 1429 z póź. zm.) 
Zakres wyłączenia jawności: imię i nazwisko osoby wymienionej w protokole, wyłączenia jawności dokonano   
w interesie osoby wymienionej; 
Organ lub osoba dokonująca wyłączenia: Alicja Kogut 
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Komisja podjęła decyzję o wystąpieniu z pismem do Biura Radców Prawnych                        
w sprawie opinii na temat tego, czy w/w pismo ma charakter petycji zgodnie                     
z ustawą o petycjach, czy też wniosku? 
 
Łukasz Kasza -Przewodniczący Komisji zwrócił się z zapytaniem: 
- Jeżeli pomiędzy 11 maja, a dniem dzisiejszym tj.26 maja 2020r. zostało 
wypracowane jakieś stanowisko, to proszę o przedłożenie powyższego na piśmie. 
Jednocześnie jakie były postanowienia i w uzgodnieniu z kim?  

 
Komisja ustaliła, iż na kolejne posiedzenie zaproszeni zostaną Dyrektor Szkoły 
Podstawowej Nr 15 w Jastrzębiu-Zdroju, Naczelnik Wydziału Edukacji, oraz Pani 
*** wraz z osobami towarzyszącymi (3-4 osoby) w celu omówienia sprawy.  

 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Michał Urgoł- radny RM 
Trwają prace nad uchwałą dotyczącą dofinansowania do zbiorników na 
deszczówkę, czy będzie to jeszcze w tym roku? 
 
Robert Cichowicz – Zastępca Prezydenta Miasta 
Chcemy w tym roku zapoznać mieszkańców z propozycją i musielibyśmy 
rozpocząć od osób fizycznych. Natomiast, jest to jeszcze kwestia uzgodnienia                    
z panią Prezydent i weryfikacji budżetu, na ile nas będzie stać w przyszłym roku. 
W tym roku chcemy jakby przetestować rynek w kwestii zainteresowania małą 
retencją i przygotować się do przyszłego roku, żeby rozszerzyć to o wspólnoty, 
spółdzielnie mieszkaniowe i przedsiębiorców. Zasady funkcjonowania będą 
bardzo podobne, jak w przypadku dofinansowania do wymiany pieca centralnego 
ogrzewania.  
 
Ad.5. 
Przyjęcie protokołu z dnia 25 lutego 2020r.  

Protokół przyjęto głosami: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia. 
Łukasz Kasza podziękował zebranym za przybycie i zakończyła obrady Komisji.  
 
 
Protokołowała         
Alicja Kogut 
 

    Przewodniczący 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 
Łukasz Kasza 

 
***Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej z dnia 6 września 2001 r.  (t. j. Dz. U. z 2019 r., poz. 1429 z póź. zm.) 
Zakres wyłączenia jawności: imię i nazwisko osoby wymienionej w protokole, wyłączenia jawności dokonano     
w interesie osoby wymienionej; 
Organ lub osoba dokonująca wyłączenia: Alicja Kogut 
 


